

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXXVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- 2 induſturus caliginem. Iam pane ſuperuacua-
 nem videri poteſt, eminentium ingeniorum
 notare tempora. quis enim ignorat direntos
 gradibus ætatis floruiſſe hoc tempore Cicero-
 nem, Hortenſium, ſenemque Craſſum, Cato-
 nem, Sulpicium; moxque Brutum, Calidum,
 Cœlium, Calpurnium, & proximum Ciceroni Cæ-
 ſarem; eorumque velut æumnos Cornutum ac
 Pollionem, Albinum amulumque Thucydidiſ
 Salluſtium: auctoresque carminum Varronem
 ac Lucretium, neque vilo in ſuſcepti operis ſui
 3 carmine minorem Catullum. Pane ſulta eſt
 inhærentium oculis ingeniorum enumeratio:
 inter quæ maxime noſtri æui eminent. prin-
 cept carminum Virgilius Rabiriusque, & con-
 ſecutus Salluſtium Liviſ, Tibulluſque &
 Naſo, perfectiſſimi in forma operis ſui. nam
 virorum vt magna admiratio, ita cenſura
 difficilis eſt.
- 1 CAP. XXXVII. Dum hæc in vrbe Ita-
 liaque geruntur, Cn. Pompeius memorabile
 aduerſus Mithridaten, qui poſt Luculli profe-
 ctionem magnas noui exercitus vires reparaue-
 rat, bellum gelliſt. At rex ſuſus fugatuſque
 2 & omnibus exutus copiis, Armeniam Tigrane-
 nemque focerum petit, regem eius temporis,
 niſi quia Luculli armis erat infractus, potentif-
 ſimum. Simul itaque duos perſecutus Pom-
 peius, intrauit Armeniam. prior filius Tigraniſ,
 3 ſed diſcors patri, peruenit ad Pompeium;
 mox